

关于不法分子冒用我司名义实施非法商业活动的严正声明

近日，我司得知有不法分子冒用我司品牌名称“安森美”发布非法应用程序“安森美 APP”，盗用我司名义发布新闻稿并从事非法集资、投资返利等非法商业活动。该行为严重侵犯了我司及关联方的合法权益，严重误导社会公众。

在此，我司郑重声明如下：

1. 我司及关联方从未开发、授权或参与任何形式的理财、集资或投资类 APP 项目，任何非官方网站的链接皆为非法链接。任何以“安森美”或“安森美半導體公司”名义进行的资金募集、投资理财、返利分红等行为，均属不法分子的虚假宣传与非法集资行为，与我司及关联方无任何关联。我司及关联方的官方网站为 www.onsemi.cn 和 www.onsemi.com，我们用于产品推广的微信公众号和视频号名称均为：安森美。
2. 我司及关联方已就此事报警并积极配合警方开展调查取证工作，坚决维护社会公众的合法权益与财产安全。对因为此事件受到损失的广大受害者，我司深表同情，特此提醒广大公众务必警惕并防范以“安森美”或“安森美半導體公司”名义开展的非法行为。如有疑问，请通过上述我司官方网站中预留的联系方式向我司核实相关信息，不轻信来历不明的 APP 或投资项目，共同守护财产安全。

特此声明。



安森美半导体贸易（上海）有限公司

日期：2025 年 10 月 30 日



Solemn Statement

Regarding Illegally Using Our Company's Name to Conduct Unlawful Business Activities

Recently, our Company has learned that certain malicious individuals have been **fraudulently using our brand name "ONSEMI"** to launch an illegal application called "ONSEMI APP," posting articles on web portals and social channels with our brand name and engaging in **illegal fundraising, investment rebate schemes, and other unlawful business activities**. These actions infringed upon our Company and affiliates' legitimate rights and interests and misled the public.

We hereby solemnly declare as follows:

1. **Our Company and affiliates have never developed, authorized, or participated in any form of financial management, fundraising, or investment-related APP projects, and any link that is not from the official onsemi websites is an illegal link.** Any fundraising, investment, financial management, or profit-sharing activities carried out in the name of **"ONSEMI" or "ON SEMICONDUCTOR CORPORATION"** are **fraudulent promotions and illegal fundraising** conducted by criminals and have no affiliation with our Company and affiliates. The official websites of our Company are www.onsemi.com and www.onsemi.cn, and we operate a WeChat subscription account and WeChat video channel under the name of 安森美.
2. **Our Company and affiliates have reported this matter to the police and we are actively cooperating with the authorities in their investigation and evidence collection,** firmly safeguarding the legitimate rights and interests of the public and property security. To the many victims who have suffered losses as a result of this incident, our Company **expresses our deep sympathy**. We hereby remind the public to be vigilant and guard against illegal acts carried out in the name of **"ONSEMI" or "ON SEMICONDUCTOR CORPORATION"**. If you have any questions, please verify information through the **contact details provided on our official websites as mentioned above**. Do not trust unidentified APPs or investment projects and let us work together to securely safeguard our property.

This statement is hereby issued.



ON Semiconductor Trading (Shanghai) Co., Ltd.

Date: 30 October 2025

